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Adviezen en conclusies commissie Ruimte en 
Infrastructuur 10 april 2024 
 
Aanwezig: Larens Behoud – Hans van Goozen en Nicole van Oort 
  VVD –Niels Westendorp en Ellis de Brouwers 

D66 – Yvonne Berghorst en Ellen van Dorst 
Liberaal Laren – Boudewijn Oomkens en Jacqueline Timmerman 
Groen Laren – Bart Vos en Ben Wichers Schreur 
CDA – Erwin van den Berg  
Democratisch Laren – Ronald Spaan 

Afwezig: CDA – Corrie Krapels 
 

Voorzitter: Erik Koldenhof (VVD) 
 

B&W: Niels Rood (wethouder)  
 Flip de Groot (wethouder) 
 Jan van Midden (wethouder) 
 
Overig: Rena Heilema – strategisch beleidsmedewerker Groen, Jim Völler – medewerker 

Vergunningen, Maarten Bastet – medewerker Bezwaar en Beroep en Olaf de 
Schouwer – medewerker Openbare Ruimte, van de BEL Combinatie bij 
agendapunt 10  

 Luc de Wit – beleidsmedewerker Ruimtelijke Ordening BEL Combinatie – bij 
agendapunt 11 

  
Commissiegriffier: Antoinette Kroon 

1. Opening en vaststelling agenda 
De vergadering wordt om 20.00 uur geopend. Mevrouw Krapels is verhinderd. Agendapunt 7 “stand 
van zaken verkeersdilemma’s” komt te vervallen en wordt doorgeschoven naar de commissie van mei. 
De agenda is gewijzigd vastgesteld. 

2. Vaststelling lijst adviezen en conclusies vergadering commissie R&I d.d. 13 maart 2024 
De lijst van adviezen en conclusies is ongewijzigd vastgesteld. 
Naar aanleiding van de gestelde vraag over het eco/wildviaduct bij het agendapunt “Rondvraag” vraagt 
mevrouw Berghorst wanneer het onderwerp op de agenda komt. Wethouder Rood geeft aan dat het 
afhankelijk is van een onderzoeksrapport.  

3. Mededelingen 
Wethouder Rood over 1) het verplaatsen van het agendapunt 7 “stand van zaken verkeersdilemma’s”; 
ambtelijk is er de behoefte en vinden het raadzaam om goed te overleggen met het deskundig bureau.  
2) terugblik kennismakingsbijeenkomst met de Provincie, gedeputeerde en gemeenten over o.a. 
mobiliteit, goede verbindingen, ontsluiting via hubs en wonen. 
Wethouder De Groot over terugblik kennismakingsbijeenkomst met de Provincie, gedeputeerde en 
gemeenten over o.a. hoger onderwijs en onderzoeksfaciliteiten.  

4. Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen 
Geen meldingen.  

5. Stand van zaken Omgevingswet 
Wethouder Rood heeft de commissie inhoudelijk geïnformeerd.  
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6. Stand van zaken vluchtelingenopvang 

De commissie heeft de raadsinformatiebrief stand van zaken huisvesting asiel en statushouders 
inhoudelijk besproken en wethouder Rood heeft de vragen van de leden beantwoord. 
Toezegging wethouder Rood: op de vraag van de heer Berg over “hoe gaat het nu verder 
(waar gaan we dit allemaal doen)” kom ik schriftelijk terug. 

7. Stand van zaken tussenstand verkeersdilemma’s  
Dit agendapunt is komen te vervallen. 

8. Rondvraag 
- De mevrouw Van Dorst over: 

1. 4e aanvliegroute Schiphol; is er nog informatie? 
       beantwoording wethouder Van Midden: op dit moment is er nog geen nieuws vanuit de     
      gemeente Gooise Meren. 

- De heer Van Goozen over: 
1. Wit schilderen van panden in het beschermd dorpsgezicht; is het college al bezig met een 

voorstel aanpassen Omgevingsplan? 
beantwoording wethouder Rood: dit is beter op te lossen met de Welstandsnota. Hierin kan je 
criteria opnemen. Hier wordt vanuit de organisatie aan gewerkt.  

2. Hilversumseweg groen opnieuw beplanten n.a.v. motie.; wat is de stand van zaken? 
beantwoording wethouder Van Midden: de motie ligt er nog, we zijn de huidige beplanting aan 
het herstellen. Vooruitlopend op alle plannen die we verder gaan ontwikkelen voor nieuwe 
planten en het investeren in biodiversiteit. 

- De heer Westendorp over: 
1. Ligweide, bouw van 2 onder-1 kap i.p.v. 2 villa’s; is er al antwoord van de projectontwikkelaar 

op basis van het besluit dat afgelopen raadsvergadering genomen is? 
beantwoording wethouder Rood: er is nog geen antwoord. 

- De heer Van den Berg over: 
1. Groen- en stratenherstel aan De Dissel/Ooghout; wanneer worden de werkzaamheden hersteld 

en wie gaat de werkzaamheden herstellen? 
beantwoording wethouder Van Midden: we gaan erop toezien dat het ordentelijk eruit komt te 
zien wanneer de bouwwerkzaamheden afgerond zijn. 

2. Afval hockeyvelden o.a. tapijt; wanneer wordt dit weggehaald? 
beantwoording wethouder Van Midden: in het overleg met de buitendienst vraag ik hier 
aandacht voor. 

3. Locaties huisartsen; is Laren de komende jaren goed voorzien in locaties voor huisartsen? 
beantwoording wethouder De Groot: op dit moment er één praktijk die wel krap zit. Hier zijn al 
gesprekken voor geweest om te kijken of ze zich elders kunnen vestigen. Dit verloopt 
moeizaam. Komende najaar maken we weer een rondje langs de praktijken om te kijken hoe het 
ervoor staat.  

9. Raadsinformatiebrief evaluatie beleidsplan kapaanvragen, bespreking 
De commissie heeft de raadsinformatiebrief inhoudelijk besproken en wethouder Van Midden 
heeft de vragen van de leden beantwoord. 
Toezegging wethouder Van Midden: wat betreft de suggestie om een klankbordgroep Groen 
in te richten neem ik graag over.  

10. Raadsinformatiebrief voortbestaan Hertenkamp Laren, bespreking 
De commissie heeft de raadsinformatiebrief inhoudelijk besproken. 

11. Mogelijkheid tot zienswijze PMD bron- of nascheiding GAD 
Voorstel: 
De zienswijze vast te stellen waarbij de gemeenteraad adviseert nu niet te besluiten om over te 
gaan op nascheiding.  
Spreker: 
- de heer P.J. Schatens, belangstellende  
Toezegging wethouder De Groot: op de vraag van de heer Van den Berg “hoe om te gaan met 
de verschillende besluiten van de regiogemeenten” kom ik terug. 
De commissie adviseert de raad het voorstel als bespreekstuk te behandelen in de 
raadsvergadering van 24 april 2024. 
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12. Sluiting 

22:47 uur 
 
Vastgesteld in de commissievergadering van 15 mei 2024. 
 
Voorzitter, Commissiegriffier, 
 

De vergadering is per agendapunt te beluisteren via de raadsinformatiesite van gemeente 
Laren. Het besprokene is terug te lezen in het aangekoppelde audiotranscript. 
 

https://laren.raadsinformatie.nl/
https://laren.raadsinformatie.nl/
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